
PREDSJEDNIKU SKUP .STINE CR

gdinu Ranku Krivokapie

CRNA GORA
SKUPgliNA CRNE GORE

PMMWENO:
V?	 20 M GOD.171-r

E rib ge" (9	 ---H e / /	 .--- 517

vEla

EPA:

SKRALENCA: PALO&
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POSLANItKO PITANJE

upueeno nadleinom ministarstvu Vlade Crne Gore

Da Ii su propale privatizacije Korporacije "Jake AD Pljevlja i
‘S" umarskog preduzeea AD 2abljak i Drvno industrijskog preduzeea AD
2abljak sastavni dio vladine politike razvoja sjevera Crne Gore, koja je
trebalo da se ogleda u valorizaciji resursa na torn prostoru, pokretanju
proizvodnje i otvaranju novih radnih mjesta? S tim u vezi pitam, kako je
moguee da u dugom nizu godina, osnovna djelatnost ovih privatizovanih
preduzeea bude nelegalna prodaja oblove grade, a da nadleini driavni
organi ostanu pasivni, umjesto da reaguju u skladu sa zakonom? Da Ii je
nelegalan izvoz, iii bolje red gverc balvana, koji se vee godinama degava
na sjeveru Crne Gore, a koji niko ne sankcion ge, sastavni dio vladine
vizionarske politike u oblasti gumarstva ili se zapravo radi o dokazu da
su u ovoj oblasti visoka korupcija i organizovani kriminal u punom
zamahu ?



Odgovor traiim i ii pisanoj formi.

U Podgorici dana 25.3.2014. god me
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Crna Gora
Ministarshro poljoprivrede i ruralnog razvoja

Broj: 822 _2‘.1 IL( 2.
Podgorica, 25.031014. godine

Skupitina Crne Gore

Predmet: Odgovor na poslanitio pitanje gospodina Vladislava Bojoviea

Poslanik Vladislav Bojovia, u pisanoj formi, postavio je pitanje na koje trail odgovor, u pisanoj
formi, od strane Ministra poljoprivrede i ruralnog razvoja za sjednicu Skup gtine zakazanu za
27.03.2014. godine.

POSLANICK0 PITANJE

Da Ii su propale privatizacije Korporacije "Jake AD Pljevlja, .5 'umarskog preduzeea AD 2abljak i
Drvno industrijskog preduzeda AD 2abljak sastavni dio vladine politike razvoja sjevera Crne Gore,
koja je trebala do se ogleda u valorizaciji resursa na torn prostoru, pokretanju proizvodnje i
otvaranju novih radnih mjesta? S tim u vezi pitam, kako je moguee do u dugom nizu godina,
osnovna djelatnost ovih privatizovanih preduzeea bude nelegalna prodaja oblove grade, a do
nadleini driavni organi ostanu pasivni, umjesto da reaguju u skladu so zakonom? Da life nelegalan
izvoz, lb bolje reel .§"verc balvana, koji se ve6 godinama de gava no sjeveru Crne Gore, a koji niko ne
sankcionge, sastavni dio vladine vizionarske politike u oblasti honarstva ili se zapravo radi o
dokazu dose u ovoj oblasti visoka korupcija i organizovani kriminal u punom zamahu?

Na postavljeno pitanje dajem sljedeai:

ODGOVOR

Nain na koji ste postavili pitanje ukazuje na V8u politikantsku namjeru. Zajedljivost i vilajet
ispraznih 606 jasno ukazuje u kom pravcu ee iei Va'ta zavrtha rije. Zato uiivajte u svojoj prednosti
da yam ne mogu odgovoriti na nastavak vdg ih osuda.

Otuino je kada poslanik sebi dozvoli da besamueno ja'ge nad sudbinama ljudi koji su ostali bez
posla, umjesto da se usmjeri na konstruktivno, ponudi svoju viziju rje genja iii svojim ponaganjem,



kao predstavnik naroda u ovom uvaienom Domu, da doprinos rje genju, a ne politikantskom
kritizerstvu. Nadam se da to nije Va g krajnji domet kao poslanika.

Naravno da sve to ste naveli nije dio Vladine politike razvoja sjevera Crne Gore. Dio Vladine
politike razvoja sjevera jeste ulaganje od gotovo 2/3 Agrobudieta u ovaj dio Crne Gore. Dio
Vladine politike je i podsticanje investitora da svoj novac investiraju u sjeverni dio Crne Gore. Dio
Vladine politke je i to to sam kao Ministar poljoprivrede, nedavno organizovao i proveo dan sa
potencijalnim investitorima u sjevernom dijelu Crne Gore, obilazedi Kola g in, Pljevlja I Bijelo Polje.

Na alost svaka investicija ne rezultira poslovnim uspjehom. Kada bi sve znali o budueim
dogadajima ne bi propadale firme, narodi, carstva. We bi dolazilo do ekonomskih kriza. Ako
smatrate da zavredujem kritiku zbog napora da se obnovi proizvodnja u kompaniji "Vektra Jake,
da zasluiujem kritiku zbog svega to Einim da se zaposli to vie ljudi, da zasluiujem kritiku zbog
nastojanja da se pave& izvoz, onda iskoristite priliku i kritikujte me. lskoristite moguenost
nedemokratskog pravila — da ne mogu da Vam odgovorim i iskalite svoje vapaje birgima.

Mnogo vie vremena provodim na terenu nego u kancelariji. Trudim se da svoj posao obavljam
easno i da dam to veei doprinos pokretanju proizvodnje i otvaranju radnih mjesta. A Vi?

Kada je u pitanju stanje Kumarstva i drvne industrije na 2abljaku, nijesam zadovoljan stanjem u
preduzedu "Karipidis Bross" - grekoj kompaniji koja je privatizovala dva preduzeda koja ste naveli u
Vagem pitanju. Predloiio sam Vladi u martu 2013. godine raskid ugovora. Osnovni razlozi za moj
predlog bill su: neizvrgenje obaveza iz koncesionog ugovora, prekid prozvodnje u pilani na
Njegovudi i otpu gtanje zaposlenih radnika u torn preduzedu. Nisam 6ekao poslanieko pitanje, niti
politikantsku kritiku bibo koje partije.

Medutim, nkin postupanja Uprave za g ume prilikom sprovodenja procedura raskida ugovora
dovelo je do toga da Ministarstvo poljoprivrede mora ponovo da reaguje, i da u drugostepenom
postupku meritorno odlud i prekine iscrpljujuea sporenja izmedu "Karipidisa" i Uprave za ume.
Ovaj proces je u zavr gnoj fazi.

Tu nijesmo stall. Ovo ministarstvo se aktivno angaiovalo da generi ge interesovanje investitora na
prostoru Opgtine 2abljak. Sink sam razgovarao sa predstavnicima firme Karapidis Bross i
ambasadorom 6r-dice. Prije dva dana sam razgovarao sa potencijalnim investitorima. Vjerujem da
demo imati pozitivne rezultate. U kontaktu sam sa zaposlenima i biv g im zaposlenima. Susreo sam
se sa njima tokom radne posjete 2abljaku i nedavno u Podgorici. 2elim da udinim koliko mogu da
se ti ljudi vrate na posao i pknu da donose plate svojim kudama.

Pitanje izvoza trupaca iz Crne Gore je pitanje koje zasliduje posebnu painju. Ovo iz razloga to su
kod ovog problema oEi najvi ge uprte u Ministarstvo poljoprivrede i ruralnog razvoja a ono ima
naimanie nadleinosti za riegavanie ovog problema.

Ministarstvo poljoprivrede i ruralnog razvoja vie puta je ukazivalo na nepostojanje adekvatnog
nadzora i kontrole realizacije koncesionih ugovora u oblasti gumarstva, i javno, i u medusobnoj
komunikaciji sa nadleinim organima po ovim pitanjima.

- Najvki dio nadleinosti pkinje i zavr gava se pitanjem nadzora od strane Uprave za ume.

Uprava je potpisnik koncesionih ugovora za korikenje g uma u kojima se nalazi klauzula da
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korisnici g uma u driavnoj svojini imaju obavezu da drvo preraduju u svojim kapacitetima a ne
da ga izvoze.

- Uprava za inspekcijske poslove - organ koji nije u nadleinosti Ministarstva poljoprivrede i
ruralnog razvoja, takode ima svoje nadleinosti u praeenju izvr genja koncesionih ugovora.

- Uprava policije, takode.

- Pozivan primejr predstavlja Upravom carina, sa kojom smo preduzeli korake da ojaamo naein
evidencije prilikom izvoza trupaca.

Dakle, ne sjedimo, nego preduzimamo korake, shodno limitiranim nadleinostima koje imamo, da
pobolfgamo situaciju i damo doprinos oeuvanju Kuma za buduee generacije.

Zahvaljujem se na Va goj podrici i razumijevanju.


